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PhDr. Čižmár: 
Ja mám skôr podnet od občanov k nenáročnej úprave a to možno budem žiadať aj odpoveď 
z odboru výstavby. Prvé miesto na ktoré narážame je južná strana NS Berehovo, to sú tie 
križujúce sa chodníky, ktoré sú vyložené zámkovou dlažbou. Keďže ten terén chodníkov už je 
nerovný, niektoré časti sú vypuklé možno by šlo o nenáročnú opravu v tom zmysle, žeby sa 
upravilo lôžko a opätovne vystlali niektoré časti. Hovorím to hlavne skrz toho, že túto cestu 
alebo tento chodník využívajú najmä starší ľudia, presúvajú sa do chrámov a samozrejme aj 
široká verejnosť a detí. Sám som bol prítomný pri tom, ako niekoľko ľudí už spadlo na týchto 
miestach. Nie je to z mojej strany alebo podľa mňa nejaká náročná úprava ale ide skôr len 
o prerobenie a úpravu toho, čo už nezodpovedá zodpovedajúcemu stavu.  
Druhé miesto a to je opäť podnet od občanov Záhradná ulica, to je ten priestor smerom od 
pekárne dole. Na Záhradnej ulici bola z prostriedkov obyvateľov tejto časti bol urobený 
chodník dávnejšie, ale potom po zásahu plynárov alebo vodárov bola tam rekonštruovaná 
sieť. Nedošlo k opätovnej náprave, podľa ich informácii údajne už boli predisponované 
finančné prostriedky na mesto, ale náprava nenastala. Nehovorím, že je to tak, preto by som 
prosil aj z mojej strany, aby tento chodník bol uvedený do riadneho stavu, pretože  je to opäť 
problém s ktorým sa stretávajú hlavne tí, ktorí už raz tento problém vyriešili z vlastných 
finančných prostriedkov.  
Tretia otázka smeruje k tomu, či je v pláne upravovať cestný koberec na Šafárikovej ulici. 
Všimol som si, že sa plánuje oprava okolitých ulíc, resp. už sa realizovala oprava, takže či je 
v pláne aj táto ulica. 
 
Ing. Princík: 
Dláždené chodníky v parčíku medzi Cintorínskou ulicou a NS Berehovo budeme opravovať. 
Vieme o tých závadach o tých prepadlinách myslím, že 2 alebo 3 sú tam tie prepadliny. Ako 
náhle ukončia naši údržbári opravu v jaslí v areáli CVČ pri Kauflande, tak nastúpia na tieto 
chodníky na Cintorínskej ulici. Ďalší chodník Záhradná ulica, tam je väčší problém, tento 
nemáme vysúťažený. Na Záhradnej ulici sa im urobili výtlky, cesta sa opravila. Som 
v kontakte aj s pánom Ing. Ďurkom, on je hlavný iniciátor opravy týchto chodníkov. Tento 
chodník sa rozbil myslím ešte pred 15 rokmi, vodári tam  robili nové prípojky, chodník sa 
zabetónoval ale vrchná vrstva asfaltu sa už nepoložila. Majú pravdu, je to tam v dosť zlom 
stave ale takisto v ďalšej etape sa pristúpi aj k oprave tohto chodníka. Cesta na Šafárikovej 
ulici, myslím že ešte aj na Svätoplukovej ulici tam sú ešte požiadavky na opravu ciest. 
V tomto roku sa to už asi nestihne lebo už sme vysoko nad plán s opravami ciest. Opravilo sa 
možno 6 000 m2 ciest. 
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